
 

Protokół nr XV/2025 

z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 27 lutego 2025 r. 

                                                                                                                                                           

Część I. 

1. Sprawy proceduralne: 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:30, zakończono o godz. 18:37.     

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój.  

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju – Pan Sebastian 

Łukasiewicz. Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Radnych, mieszkańców, zaproszonych 

gości oraz wszystkich pozostałych przybyłych na sesję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził quorum niezbędne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Na sali obrad obecnych 13 radnych; nieobecni: Krzysztof Śliwowski, 

Dorota Urbańczyk.  

Ogłoszony porządek obrad:   

1. Pytania do Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Lądek-Zdrój. 

2. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie opłaty uzdrowiskowej; 

b) o zmianie uchwały nr LXVII/488/2023 Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 31.08.2023 r.  

w sprawie przyjęcia zasad finansowania z budżetu Gminy Lądek-Zdrój wydatków na opiekę 

nad zabytkami; 

c) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lądek-Zdrój w 2025 roku”; 

d) w sprawie rozpatrzenia skargi; 

e) w sprawie zmiany składu osobowego komisji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju.  

3. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

4. Oświadczenia, wnioski radnych. 

5. Zamknięcie obrad.           

                                                                                                                                                 

Poddano pod głosowanie protokół nr XIII/2024 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 30 

stycznia 2025 r. W głosowaniu imiennym wzięło udział 13 radnych; radni przyjęli protokół - 

13 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Poddano pod głosowanie protokół nr XIV/2024 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 4 

lutego 2025 r. W głosowaniu imiennym wzięło udział 13 radnych; radni przyjęli protokół - 13 

głosów „za” - jednogłośnie. 

 

 



 

 

2. Informacja na temat działalności spółki gminnej LUK Sp. z o.o. – kierunki rozwoju.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju poinformował, że radni otrzymali 

opracowanie pod nazwą Informacja na temat działalności spółki gminnej LUK Sp. z o.o. – 

kierunki rozwoju w formie pisemnej. W związku z nieobecnością Prezesa Spółki LUK, pytania 

dotyczące ww. opracowania radni mogą przygotować na kolejną sesję.  

 

Część II. 

 

1. Pytania do Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Lądek-Zdrój. 

Na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju obecni byli Kierownicy jednostek organizacyjnych 

Gminy Lądek-Zdrój: Główna Księgowa Spółki LUK, Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Lądku-Zdroju Pani Małgorzata Pajor; Dyrektor Centrum Kultury i Rekreacji w Lądku-Zdroju 

Pani Karolina Sierakowska. 

Radni mieli możliwość zadawania pytań Kierownikom poszczególnych jednostek.  

Pytanie o finansowanie Festiwalu Tańca zadał Radny Przemysław Marciniak. 

Głos zabrała Pani Dyrektor CKiR w Lądku-Zdroju i omówiła źródła finansowania wydarzeń 

kulturalnych organizowanych przez Centrum.  

 

Radny Przemysław Marciniak zadał pytanie również Pani Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej. Pytanie dotyczyło wytycznych w sprawie rozliczania zasiłków na remont lub 

odbudowę budynku gospodarczego w wysokości do 100 000 zł oraz remont lub odbudowę 

budynku/lokalu mieszkalnego w wysokości do 200 000 zł. 

Głos zabrała Pani Kierownik OPS w Lądku-Zdroju i zapewniła, że wystąpi z pismem  

o przesłanie bardziej szczegółowych wytycznych.  

 

Głos w tej sprawie zabrał również Przewodniczący Rady Miejskiej i zwrócił się z prośbą, 

aby aktualne wytyczne dotyczące rozliczania zasiłków na remont lub odbudowę pojawiły się 

na stronie Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

2. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał: 

 

a) w sprawie opłaty uzdrowiskowej 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o opinie Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Przemysław Marciniak poinformował, że 

Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący Komisji Uzdrowiskowej Pan Przemysław Marciniak poinformował, że 



Komisja Uzdrowiskowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 głosów 

„za” - jednogłośnie.   

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XV/75/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

b) o zmianie uchwały nr LXVII/488/2023 Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 31.08.2023 

r. w sprawie przyjęcia zasad finansowania z budżetu Gminy Lądek-Zdrój wydatków na 

opiekę nad zabytkami  

 

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju Tomasz Nowicki, który w kilku słowach omówił 

projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Przemysław Marciniak poinformował, że 

Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Klubu Radnych Pan Grzegorz Weber poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XV/76/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 
 

c) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lądek-Zdrój w 2025 roku” 

 

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju Tomasz Nowicki, który odniósł się do kwoty 

przeznaczonej na realizację programu. Kwota ta, z uwagi na sytuację finansową Gminy nie 

może być wyższa.  

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Pani Daria Skrobotun-Strączyńska poinformowała, 

że Komisja ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Klubu Radnych Pan Grzegorz Weber poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 10 głosów 

„za”, 2 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XV/77/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

d) w sprawie rozpatrzenia skargi 

 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Barbara Szajnocha, 

która omówiła proces rozpatrywania skargi i poinformowała, że członkowie Komisji 

zdecydowali o przekazaniu skargi według właściwości Dolnośląskiemu Kuratorowi Oświaty 

oraz Państwowej Inspekcji Pracy.  

Głos zabrał Przewodniczący Rady i zapytał, czy Komisja korzystała z pomocy Radcy Prawnego 

przy rozpatrywaniu skargi.  



Radca Prawny Marek Ociepa odpowiedział, że popiera stanowisko Komisji wyrażone  

w projekcie uchwały.  

 

Głos w sprawie projektu uchwały zabrała Radna Daria Skrobotun-Strączyńska, wyrażając 

opinię, że może Burmistrz Lądka-Zdroju powinien podjąć działania w odniesieniu do sytuacji 

opisanej w skardze. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Pan Grzegorz Weber poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 9 głosów 

„za”, 4 głosy „wstrzymujące się”.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XV/78/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

e) w sprawie zmiany składu osobowego komisji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że zgodnie z projektem uchwały chęć do 

pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wyraziła Pani Daria Skrobotun-Strączyńska. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy jeszcze ktoś z radnych chciałby zgłosić swoją kandydaturę.  

Do udziału w pracach Komisji zgłosił się Pan Adam Bęłczącki.  

 

Przystąpiono do głosowania nad poprawką do projektu uchwały, polegającą na dopisaniu 

kolejnego członka Komisji - Radnego Adama Bełcząckiego; w głosowaniu imiennym wzięło 

udział 13 radnych; 13 głosów „za” - jednogłośnie. Poprawka została wprowadzona do projektu 

uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XV/79/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

3. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

 

Burmistrz Lądka-Zdroju Tomasz Nowicki przedstawił radnym bieżące informacje dotyczące 

funkcjonowania Gminy Lądek-Zdrój. W swojej wypowiedzi poruszył przede wszystkim 

kwestię ochrony przeciwpowodziowej. Pan Burmistrz zaprosił wszystkich na spotkanie  

z przedstawicielami PGW Wody Polskie, które odbędzie się 12.03.2025 r. w Inkubatorze 

Przedsiębiorczości. Na spotkaniu zostanie przedstawionych 6 projektów redukcji ryzyka 

powodziowego. Spotkanie będzie miało charakter konsultacji społecznych.  

 

Rozpoczęła się dyskusja na temat koncepcji redukcji ryzyka powodziowego, w której głos 

zabrali: Radny Przemysław Marciniak, Przewodniczący Rady Miejskiej Sebastian 

Łukasiewicz, Krystian Takuridis, Burmistrz Tomasz Nowicki, Pan Borysław Zatoka.   

 

 



Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

4. Oświadczenia, wnioski radnych.  

 

Głos zabrała Radna Daria Skrobotun-Strączyńska, która zapytała o figurę Matki Boskiej 

przeniesioną ze względu na uszkodzoną kolumnę, na której stała.  

Głos w tej sprawie zabrał obecny na sali obrad Pan Borysław Zatoka.  

Wywiązała się krótka dyskusja na temat stanu rzeźby oraz miejsca, w którym miałaby stanąć.  

 

Głos zabrał Radny Krystian Takuridis i zadał pytania dotyczące m.in.: realizacji uchwały w 

sprawie mieszkania za remont; umorzenia składki członkowskiej Ehtta; ustalenia co do barierek 

na kładce przy ul. Klonowej; segregację tekstyliów; promocję Gminy; zagospodarowanie Alei 

Modrzewiowej; oczyszczenie studzienek na ul. Słodowej.  

 

Głos zabrała Radna Magdalena Podyma i zapytała o remont drogi powiatowej do Skrzynki.  

 

Głos zabrała Radna Barbara Szajnocha, która poruszyła następujące kwestie: oświetlenie w 

Radochowie wzdłuż drogi powiatowej; remont drogi powiatowej na terenie wsi; decyzje 

podatkowe, dotyczące nieruchomości uszkodzonych podczas powodzi.  

 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Weber, który zadał pytania dotyczące 

m.in.: remontu dróg Łąkowej i Klonowej; zmiany ruchu koło Barbary; kwestii przestrzegania 

ruchu drogowego na Rynku.    

 

Głos zabrał Radny Przemysław Marciniak, który poruszył następujące kwestie: 

niezadawalająca czystość miasta; ulgi w płaceniu podatków; stan wiaduktu. Radny 

poinformował również, że w posiedzeniach Komisji ds. Gospodarczych będą brać udział 

lądeccy przedsiębiorcy.  

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej, który w swojej wypowiedzi zapytał o 

następujące kwestie: co z pomysłem na własną flotę aut odbierających odpady w zasobach Sp. 

LUK; plany budowy oczyszczalni; udział radnych w obradach Komitetu Rewitalizacji; termin 

zakwaterowania powodzian w budynkach Uzdrowiska Lądek-Długopole S.A.   

 

Na pytania radnych odpowiedzi udzielali Burmistrz Lądka-Zdroju Tomasz Nowicki oraz 

Zastępca Burmistrza Kazimierz Szkudlarek.  

 

Na zakończenie Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu mieszkańcom: Panu 

Władysławowi Wieczorkowi oraz Borysławowi Zatoce.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu.  

 

5. Zamknięcie obrad. 

 



W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Sebastian 

Łukasiewicz zakończył obrady sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

 

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

 

Protokołowała: 

Emilia Pilarska 

         (-)  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Dodatkowe załączniki do protokołu: 

 

1. Ogłoszenie o zwołaniu sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju (porządek obrad). 

2. Lista obecności na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 27-02-2025 r. 

3. Lista imienna głosowań podczas sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 

   27 lutego 2025 r. 

 


